



Hong Kong Adventure Corps Charity Golf Tournament 2017

香港少年領袖團 2017 慈善高爾夫球賽

Sponsorship Form

贊助表格

Information

報名資料

Organisation name :

機構名稱

Address :

地址

Name and Post :

聯絡人 (職位)

Contact No. :

電話

Email :

電郵

Sponsorship

贊助類別：

Diamond Sponsor (HK\$50,000 or above)

鑽石贊助 (港幣 50,000 或以上)

Sliver Sponsor (HK\$25,000)

白銀贊助 (港幣 25,000 或以上)

Golden Sponsor (HK\$35,000 or above)

黃金贊助 (港幣 35,000 或以上)

Pearl Sponsor (HK\$10,000 or above)

珍珠贊助 (港幣 10,000 或以上)

Our Company would like to donate HK\$_____ to the Hong Kong Adventure Corps.

本公司/ 機構捐出港幣_____元予香港少年領袖團

By cheque payable to "Hong Kong Adventure Corps" or deposit to the HSBC A/C: 162 - 130363 - 002

以支票 (抬頭: 香港少年領袖團) 或將捐款匯入匯豐銀行帳號號碼: 162 - 130363 - 002

(Donation of HKD\$100 or above are tax-deductible. The official receipts will be sent, if necessary.)

Request for receipts and send back to the address above No need

(捐款港幣\$100 或以上可獲稅項扣減。如需收據，本團會作跟進。)

需要收據並寄回上列地址 不需收據

Please fill in the form on or before 28 November 2017 and fax to (852) 2792 8510 or email to po@hkac.org. If you have any queries on the above, please contact Mr. Kwan/ Miss Wong at 2792 6486.

請於 2017 年 11 月 28 日或之前將填妥之表格傳真至 (852) 2792 8510 或電郵至 po@hkac.org。如有任何查詢，請致電 2792 6486 與本團關先生/黃小姐 聯絡。

(簽名)

(日期)